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ZAPISNIK S 

32. sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA ŠKOLJIĆ-STARI GRAD 
održane 03. studenog 2022. godine od 17:00 sati u prostorijama MO, Ružićeva 14 

 
 
 

Sjednici su bili nazočni: Sandra Ivić, Juro Perković, Palma Karković-Takalić, Ira   
Stefan, Robert Baus, tajnik MO, Dragica Vukelić – suradnica-
volonterka 

Odsutna : Barbara Miletić 
 
Predloženi  

 

  
 

DNEVNI RED 
 

1. Zapisnik s 31. sjednice VMO 
2. Realizacija komunalnih prioriteta za 2022. godinu – analiza, zaključci, preporuke 
3. Raspored sredstava za komunalne prioritete u 2023. – analiza i donošenje zaključka 
4. Džepni park „Lešnjak“ – zaključak oko zabrane za pse 
5. Verifikacija Rebalansa financijskog plana za 2022. godinu 
6. Glasilo „Pod Voltun“ za 2022. – koncepcija glasila, hodogram aktivnosti 
7. Program dočeka Djeda Mraza 2022. – koncepcija, hodogram aktivnosti 
8. Razno 

 

Prihvaćen je jednoglasno. 
 
AD 1) 
 
Zapisnik s 31. sjednice prihvaćen jednoglasno 
 
AD 2) 
 Vijeće je po analizi realizacije komunalnih prioriteta za 2022. godinu ocijenilo da iako 
se realizirao zahvat postave javne slavine u parku između Žrtava fašizma 6 i 8 i napravljen je 
elaborat uređenja prometa u Vodovodnoj od k.br 21 do k.br. 45, ne može biti zadovoljno što 
je ostao nejasan status financijski najvećeg zahvata – postave rasvjetnog tijela u ulici Aldo 
Collonnelo nasuprot k.br. 4. 
          Vijeće je ponovilo prethodan stav da nije suglasno s postavljanjem rasvjetnog tijela 
nasuprot predloženoj lokaciji na fasadu poslovne zgrade, kako to predlaže OGU za 
komunalni sustav već inzistira da se rasvjeta postavi na prije toga predloženoj, dogovorenoj i 
dodatno na sastanku predstavnika VMO s pročelnicom Majom Malnar dana 10.03.2022. 
godine potvrđenoj lokaciji. 
 
 



  

 
AD 3) 
 Po provedenoj raspravi, a temeljem obrađenih prijedloga komunalnih prioriteta za 
2023. godinu od strane OGU za komunalni sustav, Vijeće je usvojilo prihvatljivu listu malih 
komunalnih akcija koja će se uputiti na daljnje postupanje u OGU za komunalni sustav: 
 

1 Uređenje pješačkog koridora u Ulici Aldo Collonnelo  SP 14.000,00 

2 
Izrada tehničkog rješenja za proširenje javne rasvjete u 
parku u Ulici Šime Ljubića kod kućnog broja 4 B 

EN 4.000,00 

3 
Radovi za proširenje javne rasvjete u parku u Ulici Šime 
Ljubića kod kućnog broja 4 B 

EN 53.000,00 

4 
Oprema za proširenje javne rasvjete u parku u Ulici Šime 
Ljubića kod kućnog broja 4 B 

EN 25.000,00 

5 
Postava držača za bicikle u Ulici Slogin-Kula južno od 
kućnog broja 2 

ZKD 7.000,00 

6 
Postava stupića za sprečavanje parkiranja u Vodovodnoj 
ulici kod kućnog broja 25 

SP 2.000,00 

7 
Postava klupe u Vodovodnoj ulici južno od kućnog broja 
23a kod trafostanice 

ZKD 8.000,00 

8 
Postava klupe za sjedenje na zelenu površinu u Ulici Školjić 
nasuprot kućnog broja 11 a 

ZKD 8.000,00 

9 
Uređenje betonskih vaza ispred crkve na Trgu Riječke 
rezolucije 

ZKD 2.000,00 

 
Za ovu listu glasala je većina članova VMO uz slijedeće napomene i izdvojena mišljenja 

- Pod „Uređenjem pješačkog koridora u ulici Aldo Collonnelo Vijeće podrazumijeva 
postavljanje fleksibilnih stupića za zaprječavanje parkiranja 

- Vijećnik Juro Perković izrazio je neslaganje sa zahvatom pod r.br. 6 ocjenjujući da ne 
vidi razloge da se samo ispred zgrade br. 25 postavljaju zaprečni stupići obzirom da 
je slična situacija (parkirani automobili na nogostupu) ispred brojnih drugih ulaza u 
Vodovodnoj ulici. 

- Većina u Vijeću se složila da bi zaista postojala potreba za takvim stupićima i ispred 
drugih lokacija, ali da je za ovu dobivena zamolba od strane građana, dok se za te 
neke druge nitko nije javio 

 
AD 4) 
 
         Na osnovu zaprimljenih mailova kojima troje građana i neformalna građanska inicijativa 
Zaštita drveća u Rijeci izražavaju nezadovoljstvo i neslaganje s postavom znaka zabrane 
dovođenja pasa u džepni park „Lešnjak“ i po provedenoj analizi i raspravi, VMO je donijelo 
sljedeće zaključke: 

- Ova površina niz je godina bila jako zapuštena, zanemarena i loše tretirana. 
Zahvaljujući  volonterskoj inicijativi građana, uz podršku MO Školjić-Stari grad i Grada 
Rijeke, prvo kroz program „Zelenog vala“ unutar EPK 2020., pa potom kroz Riječki 
program lokalnog partnerstva došlo se do faze kad se ova mala zelena oaza u ovom 
dijelu grada oplemenila, te se napokon može i otvoriti za naše sugrađane. 

- Ovaj „džepni park“ zamišljen je, oblikovan i komunalno opremljen kao otvorena zelena 
površina namijenjena prvenstveno kao odmorište i mjesto zadržavanja naših 
sugrađana, djece i njihovih roditelja, turista, posjetitelja Crkve Marijina Uznesenja i sl 

- Iz gornjih razloga, kao što što se Vijeće na sjednici u svibnju 2022. usprotivilo namjeri 
Grada da postavi kućice za slobodno živuće mačke na ovoj površini, tako smatra da 
ista nije primjerena za dovođenje pasa, niti je tome izvorno namijenjena 

- Vijeće se ne slaže da u gradskoj Odluci o komunalnom redu ne postoji pravna osnova 
za postavu table zabrane dovođenja pasa obzirom da se u skorije vrijeme očekuje 



  

formiranje travnjaka (park je u visokoj, ali ne i završenoj fazi oblikovanja), a i posađeno 
bilje je još u ranoj i vrlo osjetljivoj fazi ukorjenjivanja i rasta 

- „park“ kao takav, svojom malom površinom i oblikom, ne može služiti za slobodno 
istrčavanje i igru pasa i postoji bojazan da bi postao tek još jedno mjesto za obavljanje 
nužde 

- Vijeće podržava sve vlasnike pasa koji se na primjeren način brinu o svome ljubimcu, 
ima potpuno razumijevanje za potrebe životinja i njihovih vlasnika i gdje je god to 
moguće otvoreno je za prijedloge kojima se u kvartu te potrebe i odnosi mogu ostvariti, 
ali džepni park „Lešnjak“ jednostavno nije mjesto za to. 

- Shodno prethodnoj alineji, Vijeće podsjeća da je podržalo postavljanje komunalne 
opreme (košarice za pseći izmet) u parku Lešnjak  samo zato što niti jedne takve 
košarice nema u kvartu, pa ni u široj zoni , a svako bi bile potrebne, te poziva Grad 
Rijeku da slične inicijative pokrene i u drugim dijelovima grada 

 
AD 5) 
 
 Vijeće je verificiralo Rebalans financijskog plana za 2022. godinu. 
Rebalans se objavljuje na web stranici MO 
 
AD 6) 
 
 Po provedenoj raspravi, a slijedom Programa rada za 2022. i Rebalansa financijskog 
plana za 2022. VMO je donijelo sljedeće zaključke: 

- Glasilo „Pod Voltun“ za 2022. godinu pripremit će se kao dvobroj 
- Kao grafičkog urednika i suradnika u izradi glasila potvrđuje se g. Marin Nižić 
- Uredništvo glasila sačinjavaju članovi VMO 

- U glasilu će se, osim aktualnosti iz 2022. godine, prezentirati presjek četverogodišnjeg 
mandata VMO 

- Rad na tekstovima glasila preuzimaju članovi VMO, suradnici Vijeća i tajnik MO u 
dokumentacijskom i arhivskom dijelu 

  
AD 7) 
 
 Po provedenoj raspravi, a slijedom Programa rada za 2022. i Rebalansa financijskog 
plana za 2022. VMO je donijelo sljedeće zaključke: 

- Program dočeka Djeda Mraza održat će se 17.12.2022. u vremenu od 11:00 do 13:00 
sati 

- Kao preporučeni prostor za održavanje dočeka utvrđuje se RiHub, Ivana Grohovca 
1a te se zadužuje tajnik da provjeri raspoloživost istog i dogovori tehničke detalje s 
OGU za poduzetništvo 

- Zadužuju se tajnik MO, vijećnica Palma Karković Takalić i suradnica-volonterka 
Dragica Vukelić za izbor sadržaja poklon paketa 

- Prijave djece za doček Djeda Mraza otvorit će se 03.12., trajat će najmanje sedam 
dana i prijave se omogućuju putem telefona i e-mail-a i odnose se na predškolsku 
djecu s područja MO 

- Uz podjelu poklon paketa organizirat će se i prigodni glazbeno-animacijski program  
 
Kako pod točkom razno nije bilo dodatnih zaključaka VMO, predsjednica VMO je u 19:30 
zaključila sjednicu. 
 
 
Tajnik MO                                                                                             Predsjednica VMO 
Robert Baus                                                                                         Sandra Ivić 
 
  
 


